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Hej

Jag tycker det vore bra med en skatepark i området Björkhagen/Kärrtorp/Hammarbyhöjden och förslagsvis på
nytorps gärde.

Många ungdomar åker till andra stadsdelar för att kunna åka skateboard. Det är en mötesplats och en umgängesform
som behövs och saknas i vårt område. Den pool som byggts vid nytorpsbadet är välbesökt och uppskattad men också
lite liten och begränsad då det enbart är en pool. Det finns många exempel på skateparker tex i Högdalen och i
Bandhagen.


